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En la cinquena edició de l’Aula magna, que es va cloure ahir, 
hi han participat una trentena de padrins, que han valorat molt 
positivament el projecte. De fet, en les enquestes de satisfacció 
que van omplir, els participants van puntuar amb un 4,5 sobre 
5 de mitjana l’Aula magna, que segons el conseller de Social del 
Comú d’Andorra la Vella, Joaquim Valera, és un “excel·lent”. La 
cinquena edició es va tancar amb una conferència del director 
de l’Observatori de la Sostenibilitat d’Andorra, Èric Jover, que va 
parlar del canvi climàtic i dels possibles efectes al Principat.

Els padrins posen un 
excel·lent a l’Aula magna

agències
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L’Associació de Familiars de 
Malalts Mentals d’Andorra 
(AFMMA) i l’Associació Trana 
Esclerosi Múltiple es van re
unir ahir al migdia amb el cap 
de Govern, Jaume Bartumeu, 
per intentar trobar solucions a 
les problemàtiques que tenen 
actualment. 

Les presidentes de les as
sociacions, Rosa Lluís i Rosa 
Puigdellívol, respectivament, 
van explicar que creuen que les 
polítiques de discapacitat s’han 
de consensuar en el marc de la 
Conadis (Comissió Nacional 
de Discapacitats) per aconse
guir bons resultats. En aquest 
sentit, aquestes entitats es van 
queixar del que consideren un 
endarreriment en la convoca
tòria d’una reunió d’aquesta 
comissió.

Amb relació a la Caixa An
dorrana de Seguretat Social 
(CASS), les dues associacions 
van exposar les dificultats 
d’aplicar la nova llei de la Se

guretat Social pel que fa a les 
pensions de discapacitat. Així 
mateix, van demanar al cap de 
Govern la definició d’uns es
pais que es destinin a Trana i a 
l’AFMMA al local que ocupen 
fins ara el conjunt d’entitats 
que estan adherides a la Fe
deració Andorrana d’Associa
cions amb Discapacitats, de la 

qual s’han desvinculat recent
ment.  

Bartumeu, que es va compro
metre a resoldre la qüestió dels 
espais “ràpidament”, va avan
çar que l’executiu treballa per 
canviar el reglament de presta
cions socials perquè tingui més 
en compte els col·lectius més 
vulnerables. 

Trana i AfmmA reclamen la 
convocatòria de la Conadis

col·lectius
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un moment de la reunió de Bartumeu amb les representants de l’afmma i trana.




